
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 18.05.2022 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:02-05.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 
Gitte Asmussen, Nellie Louv, Nikoline Ulsig, Peter Andreas 
Moesgaard, Almas Krarup, Thilde Nøhr Jensen, Jannie Jensen, 
og Susanne Frøkjær. 

 

AFBUD: 
Cirkeline Martinussen, Rasmus Schlüter, Tina Eggert,   
Mathilde Schwartz, Annette Betak, Imran Hoshmand.  

 

MØDENR.: 05-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 04-2022 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Meddelelser fra: 

 

Elevrådet:  

Der har været planlægningsmøde til den kommende gallafest. Det var 

hovedsagligt 7. klasse, som deltog. Almas tænker, at festen skal ligge i løbet af 

næste skoleår. Planlægningen er endnu ikke kommet så langt, at der er noget 

som skal præsenteres. 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Vi er i gang med at lukke de sidste huller i fagfordelingen. 

Vi er i gang med at gennemgå skolens ordensregler, og skal drøfte 

konsekvenser for brud på reglerne. Vi drøfter børnesyn, klassemiljøer og fælles 

ansvar for skolen. 

  
  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Skolebestyrelse: 

Skolebestyrelsen havde ikke noget aktuelt, bortset fra toiletternes 

beskaffenhed. Forslag om at rengøringspersonalet går i klasserne i 

indskolingen og præsenterer sig. 

  

Ledelsen:  

Vi er ved at færdiggøre fagfordelingen, der mangler kun meget lidt før det er på 

plads. Nu skal der skrives skemaønsker, og derefter skal der lægges skemaer. 

Den 1.6.2022 skal der stemmes, og børnene har fri fra skole. Lærerne er på 

arbejde, så de får en hel dag til fordybelse. 

Vi er blevet orienteret om, at nogle af vores elever køber ”Vape” (en slags e-

cigaretter), som nogle af vores store elever ryger, og har tilbudt nogle af vores 

mindre elever. Vape er blevet ulovliggjort fra den 1.5.2022. Almas fortalte om et 

undervisningsforløb, hvor 7. klasse blev orienteret om at Vape indeholder 5 

gange så meget nikotin som almindelige cigaretter.  

Snus er ligeledes et problem. 

Vi skal til at oprette en ny klasse til de Ukrainske børn som kommer. Vore 

modtageklasser er fyldte, så der skal skabes plads til de næste, som kommer. 

 

4. Skolebestyrelsesvalg: 

Der skal være valgmøde tirsdag den 3.5.2022, hvor Gitte og Jannie holder 

oplæg om skolebestyrelsens arbejde, og Jannie aflægger sin årsberetning. 

Fredag den 6.5.2022 er sidste dag man kan stille op som kandidat. 

 

 

5. Høring: Forslag om skoledistriktsændringer (3 bilag) 

Skottegårdsskolens skolebestyrelse tager forslaget til efterretning. 

 

 

6. Orientering om: 

 

Skolegården: 

Vi har nu fået kontakt til firmaet, som har lavet vores storegård, og bedt dem 

om at færdiggøre burene og reparere det, som ikke er i orden i løbet af denne 

uge. 

Endelig skal stålpladerne sættes op, så man kan spejle sig, når man danser. 

SFO har sammen med skolebestyrelsen ansøgt om midler fra 

Skolemælkslegatet og fået bevilliget 4.600 kr. til et udekøkken i Lillegård. 

 

 

SFO:   

Der er slået 2 stillinger op, en pædagogmedhjælper og en pædagog. 

Der skal være samtaler på onsdag til pædagogmedhjælperstillingen. 

SFO-en har modtaget nye børn i dag, og det var en fin dag. 

3. klasserne har haft overnatning fra fredag til lørdag, og det var gået rigtig 

godt. 

Der var ros til SFO-en, både omkring modtagelsen af nye børn og omkring 

overflytningen af 3. klasserne til klubben. 

Drøftelse af forskellen fra SFO til klub, hvor sprog og adfærd er markant 

forskellige, og hvor tilsynsforpligtelsen bliver varetaget på to meget forskellige 

måder. 
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7. Eventuelt: 

 

 

 

8. Punkter til næste møde den 20 juni 2022. 

 

 Godkendelse af kommende skoleårs skemaer 

 Datoer for næste skoleårs skolebestyrelsesmøder 

 

 


